
NOTULEN VAN DE BUITENGEWONE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE VV LENIG EN SNEL,  
op maandag, 26 januari 1970, in het klubgebouw aan de Hengelolaan 600.  
 
Aanwezig volgens de presentielijst 44 leden.  
 
1.OPENING.   
Om 21.15 uur wordt de vergadering geopend door de waarnemend voorzitter de heer Guido Halleen, die memoreert dat 
voorzitter Huug Houkes per 1 januari 1970 zijn funktie ter beschikking heeft gesteld, zodat de vereniging op dit moment geen 
voorzitter heeft. Om deze reden is aan hem de eer te beurt gevallen om, althans voorlopig, deze vergadering te presideren.  
Zijn eerste daad is de vergadering te vragen om goedkeuring te verlenen aan de aanstelling van de heer Huug Houkes tot 
notulist.  
Er bestaan geen bezwaren tegen dit voorstel.  
Vervolgens heet hij alle aanwezigen hartelijk welkom. Hij vertrouwt dat, gezien de belangrijkheid van de agenda, op 
vruchtbare diskussies en besluiten mag worden gerekend.  
Persoonlijk wil hij graag de afgetreden voorzitter nog dank brengen voor al hetgeen deze voor de vereniging heeft gedaan en 
voor hetgeen hij persoonlijk als bestuurslid heeft mogen leren.  
In de bestuursvoordracht wordt de heer Hans v.d. Kleij als nieuwe voorzitter voorgesteld. De volgens het HR vereiste termijn 
is daarbij in acht genomen. Na het bekend worden van deze voordracht hebben de leden gedurende 14 dagen de 
gelegenheid om tegenkandidaten te stellen. Door het uitschrijven van de buitengewone vergadering op heden, 26 januari 
1970, is deze termijn ingekort tot 12 dagen. De vergadering wordt gevraagd met de inkorting van deze termijn akkoord te 
gaan.  
Er worden geen overwegende bezwaren aangevoerd, zodat ook dit voorstel is goedgekeurd.  
 
2.INGEKOMEN STUKKEN.  
Geen. 
Mondeling bericht van verhindering Wim Verheggen, J. Jacobi, Jos Jager en Piet Meershoek.  
 
3. NOTULEN ALGEMENE VERGADERING VAN 1 SEPTEMBER 1969  
Deze notulen worden onder dankzegging aan de samensteller goedgekeurd, onder aantekening dat de samensteller niet is 
Guido Halleen, doch Cees Grimbergen.  
 
4.a. VOORDRACHT BESTUUR INZAKE NIEUWE VOORZITTER .  
De heer Guido Halleen deelt mede, dat de kandidaat voor het voorzitterschap door de 4 bestuursleden unaniem wordt  
ondersteund.  
Deze keuze is niet zonder meer tot stand gekomen.  
Hieraan zijn uitvoerige diskussies voorafgegaan. Dit was noodzakelijk om te komen tot de vaststelling van het te voeren 
beleid, waarvan in de LENSrevue van 21 januari 1970 reeds een uiteenzetting is gegeven.   
De voorstellen welke in de loop van de vergadering aan de orde zullen komen zijn bedoeld om de mogelijkheid voor het 
uitvoeren van dit beleid te scheppen.  
Het verheugt hem dan ook bijzonder, dat alle bestuursleden bereid zijn, niet alleen gedurende het lopende verenigingsjaar 
hun werkzaamheden te willen verrichten, doch tevens bereid zijn, met toestemming van de ledenvergadering van juli a.s. hun 
taak te blijven vervullen.  
De heer Aad Bogisch informeert waarom de heer Hans v.d. Kleij, na eerst als bestuurslid te hebben bedankt, nu een 
kandidatuur, voor het voorzitterschap heeft aanvaard .  
De heer Guido Halleen merkt op, dat dit bedanken heeft plaatsgevonden om persoonlijke redenen, zodat het geen zin heeft 
hierop thans terug te komen. ,  
 
4b. BESPREKING TE VOEREN BESTUURSBELEID.  
Zoals reeds gezegd, aldus de heer Guido Halleen, zijn de belangrijkste punten uit dit beleid, in de LENSrevue gepubliceerd. 
Hij wil nog graag de nadruk leggen op enkele punten van dit beleid.  
Belangrijk is vooral het feit, dat het voorgestelde bestuursteam eenstemmig tot het bepalen van het te voeren beleid heeft 
besloten. Vanzelfsprekend zullen bij de uitvoering nog wel verschillen in de wijze van benadering tot uitdrukking kunnen 
komen, maar hij is er van overtuigd, dat in alle opzichten overeenstemming zal worden bereikt.   
Gezien de snelle ontwikkelingen op alle gebieden, ook in de sportwereld, zal de organisatie van de vereniging nauwkeurig 
moeten worden bezien, en waar nodig aangepast.  
Om een efficiënt beleid te kunnen voeren dient aan het bestuur, ook in financieel opzicht, een bepaalde ruimte te worden 
gelaten. Het is niet doenlijk om elk plan afzonderlijk aan de leden ter goedkeuring voor te leggen.  
In dit verband zal het bestuur aan bepaalde zaken prioriteit moeten verlenen, waarbij op de eerste plaats de huidige positie 
van het eerste elftal bijzondere aandacht verdient. Daarna acht zij de uitvoering van de plannen tot verfraaiing van het 
klubgebouw van groot belang.  
Verdere wensen, waarvan de verwerkelijking voor de vereniging van belang zijn, hebben uitvoerig in de LENSrevue gestaan, 
en behoeven thans geen nadere toelichting.  
Er blijken bij de leden geen vragen omtrent het te voeren beleid te bestaan, zodat dit zonder hoofdelijke stemming wordt 
aanvaard.  
 
4.c. VERKIEZING VOORZITTER.  
Er blijken door de leden geen tegenkandidaten te zijn gesteld.  
De heer Frans Wubben vraagt, of het gezien het terugbrengen van de termijn van kandidaatstelling door de leden tot 12 
dagen, wel mogelijk is tot stemming over te gaan.  



De heer Guido Halleen meent, dat de algemene ledenvergadering het recht heeft in bijzondere gevallen een afwijkende 
gedragslijn te volgen.  
De vergadering is het hiermede eens, zodat deze moeilijkheid is ondervangen.  
De heer Ruud Blok meent, dat kandidaten tot staande de vergadering kunnen worden gesteld.  
Deze mening blijkt volgens het H.R. niet juist te zijn.  
De heer Guido Halleen stelt thans voor tot stemming over de kandidatuur van de heer Hans v.d. Kleij over te gaan.  
Geen van de leden wenst een schriftelijke of hoofdelijke stemming, zodat de heer Hans v.d. Kleij bij akklamatie wordt 
gekozen.  
Het overhandigen van de voorzittershamer gaat vergezeld van een hartelijk applaus.  
De heer Hans v.d. Kleij, die thans de leiding van de vergadering op zich neemt, zal trachten zich te onthouden van cliché-
uitdrukkingen. Hij ontkomt er evenwel niet aan, omdat hij dank moet zeggen voor het in hem gestelde vertrouwen. 
Vanzelfsprekend zal hij zijn beste beentje voorzetten. Hij is blij zich daarbij gesteund te weten door en bestuursteam, dat 
gezamenlijk en in goed overleg de problemen zal proberen aan te pakken.  
Gelukkig hebben de vorige bestuurders de enorme vlucht in ie ontwikkeling reeds onderkend en daartoe passende 
maatregelen genomen. Hij denkt daarbij in het bijzonder aan de totstandkoming van de nieuwe statuten en huishoudelijk 
reglement, waardoor het thans mogelijk is een krachtdadig beleid te voeren.  
Ook in de komende tijd zal het veelvuldig nodig zijn, dat slagvaardig en snel kan worden opgetreden.  
Een vereniging is langzamerhand een bedrijf geworden. Dat bedrijf moet blijven draaien en bij de tijd blijven. Aan het bestuur 
zullen daartoe de mogelijkheden moeten worden gegeven.  
Onontbeerlijk is een goed kader. Steeds meer verantwoordelijkheden zullen op de schouders van de kommissieleden komen 
te liggen. Een groot deel van de interne organisatie zal voor hun verantwoording moeten zijn. Daarom kan hij, als nieuwe 
voorzitter, er niet onderuit de medewerking van alle leden in te roepen.  
Ten aanzien van het financiële beleid mag het bestuur niet in een keurslijf worden geperst. Ook hierbij dient slagvaardig te 
kunnen worden opgetreden.  
Het lijkt hem mogelijk, met inachtneming van de bepalingen van het huishoudelijk reglement, deze levensruimte te vinden.  
Daartoe zou hij de bevoegdheden van het Financieel Kontrole Orgaan ook ruimer willen zien. Tot heden beperkte dit orgaan 
zich veelal tot een kontrole achteraf van de financiën van de vereniging. Hij hoopt dat in de toekomst dit orgaan zal uitgroeien 
tot een financiële kommissie, welke vooraf het financiële beleid mede gaat bepalen.  
In dit licht bezien, vertrouwt hij, dat de vereniging een goede toekomst tegemoet zal gaan.  
Graag wil de afgetreden voorzitter, de heer Huug Houkes, zijn opvolger van harte feliciteren met zijn verkiezing. Hij is er van 
overtuigd, dat de vergadering de juiste man heeft gekozen. Zijn kennis van zaken en van de vereniging zijn een waarborg voor 
een goede leiding van het bestuur. Ook de wetenschap, dat zijn kandidatuur door alle overige bestuursleden werd gesteund, 
zal de voorzitter tot steun zijn. Dit nieuwe bestuur zal voor de komende jaren de goede koers voor de vereniging weten te 
bepalen. Hij hoopt, dat dit nieuwe bestuur niet alleen het verenigingsjaar 1969-1970 zal uitdienen, maar gekozen zal blijken te 
zijn voor de zeventiger jaren.  
Na de pauze komt aan de orde:  
 
5. BESPREKING AANVULLENDE BEGROTING.  
a. VERFRAAIING KLUBGEBOUW..  
Tijdens de vergadering van 17 September 1969 werd door de leden goedkeuring verleend voor de plannen van het bestuur tot 
verfraaiing van het klubgebouw. De daarbij overgelegde begroting beliep een bedrag van f.10.000,- á f.12.000,- De 
financiering meende het bestuur te kunnen volbrengen door het afsluiten van kontrakten met leveranciers van dranken enz.  
In deze opzet is het bestuur niet geslaagd. Door de nogal drastische verhoging van de rentestandaard zijn de diverse 
bedrijven minder bereid tot investeringen in klubgebouwen. Bovendien is tijdens de hierover gevoerde besprekingen gebleken, 
dat de uitbreiding en verfraaiing van het klubgebouw verder moest gaan dan oorspronkelijk in de bedoeling van het bestuur 
heeft gelegen.   
Nu er toch een aantal werkzaamheden moeten worden verricht, verdient het naar de mening van het bestuur aanbeveling  
de zaak bijzonder grondig aan te pakken. In overleg met een binnenhuis-architect is een nieuw plan ontworpen, waardoor 
bereikt zal worden dat de vereniging over een bijzonder fraai en aan de huidige omstandigheden aangepast klubgebouw gaat 
beschikken.  
Uit de overgelegde tekening blijkt, dat een geheel nieuwe bar zal worden aangebracht. Langs een van de lange zijden worden 
banken gemaakt, waardoor het aantal zitplaatsen aanmerkelijk kan worden uitgebreid.  
Er wordt een indirecte verlichting vervaardigd waardoor de nieuwe kleuren veel beter tot recht zullen komen, en het geheel 
bijzonder warm zal aandoen.  
Gedacht wordt de schoorsteen zodanig te reconstrueren, dat hierin een t.v.toestel kan worden ingebouwd, terwijl naast de 
schoorsteen een prijzenkast is geprojecteerd.   
De buizen van de verwarming worden afgeschermd. Een extra deur, in de raampartij, wordt aangebracht, hetgeen een betere 
doorstroming van de bezoekers zal betekenen. Overwogen wordt of het dienstbaar zal zijn tot de plaatsing van een biljart over 
te gaan.  
 
TRAININGS - EN VELDVERLICHTING  
Het behoeft geen betoog, dat de huidige trainingsverlichting niet geheel aan de gestelde wensen voldoet.Er kan weliswaar 
behoorlijk op worden getraind, doch de totale oppervlakte welke verlicht is, is te gering om in de behoefte te voorzien.  
Voorts is bekend, dat bij velen verlangend wordt uitgezien naar de verlichting van een veld, zodat het mogelijk wordt om 
lichtwedstrijden te spelen.  
Een en ander kan van grote invloed zijn op de technische prestaties van de elftallen. We blijven op de eerste plaats een 
voetbalvereniging, zodat deze kant van het bestuursbeleid niet in het gedrang mag komen.  
De informaties, waarover het bestuur thans beschikt, worden zodanig geacht, dat het gerechtvaardigd is om ook dit project 
binnen afzienbare tijd tot uitvoering te brengen.  



Vanzelfsprekend zijn voor de uitvoering van beide projecten grote financiële investeringen noodzakelijk. De vereniging mag 
zich gelukkig prijzen over een gezonde financiële basis te beschikken.  
Een belangrijk onderdeel hiervan is de opbrengst van de Toto, waarvan ook dit verenigingsjaar weer de beste verwachtingen 
gekoesterd mogen worden.   
Daarnaast laat het zich aanzien, dat de verbouwing en verfraaiing van het klubgebouw, speciaal ten aanzien van de omzet 
van de bar een belangrijke stijging te zien zal geven.   
Voorts zal het bestuur er naar streven, door verhuur van de terreinen in de zomermaanden, de bron van inkomsten te 
vergroten.  
Het blijft evenwel, ter financiering van deze projecten, onontkomenlijk om een schuldpositie aan te gaan, welke aan de hand 
van de thans beschikbare gegevens een bedrag van f. 55.000,- zal gaan belopen.  
Reeds zijn toezeggingen ontvangen van de NSF en de Provinciale Staten van Zuid Holland, dat voor deze projecten een 
subsidie kan worden verleend.  
Van de gemeente 's-Gravenhage is een garantieverklaring bij het aangaan van een lening te verkrijgen.  
Bij de KNVB kan een lening worden gesloten tot een bedrag van f.15.000,- tegen een rente van 5% en een aflossing in 10 
jaar.  
Het bestuur stelt zich voor de gehele financiering met het Financieel Kontrole Orgaan door te nemen en aan de hand van de 
ontvangen adviezen haar standpunt te bepalen.  
Van de ledenvergadering wordt dan ook gevraagd aan het bestuur machtiging te verlenen voor het aangaan van 
bovengenoemde schuldpositie en de genoemde projecten ten spoedigste tot uitvoering te brengen.  
Uit het aandachtige gehoor, waarmede de vergadering de uiteenzettingen van de voorzitter en penningmeester heeft gevolgd, 
blijkt dat de bijzonder ingrijpende voorstellen van het bestuur een diepe indruk op de leden hebben gemaakt.  
Een en ander komt tot uitdrukking in de hierop volgende diskussie.  
De heer Nico Hoefnagel vraagt zich af, of we met deze uitbreiding en verfraaiing van het klubgebouw niet te  
ver gaan. Het in eerste instantie benodigde bedrag van f.10.000,- à f.12.000,- wordt toch wel zeer ver overschreden. Zou het 
bezoek aan de klubavonden door deze wijzigingen inderdaad wel zoveel groter gaan worden ?  
Voorzitter: Overwogen zal moeten worden, of het niet gewenst is de vaste klubavonden naar een andere avond te 
verschuiven.  
De heer Cor Peeters wil graag weten of ook het schilderwerk aan de buitenkant van het klubgebouw in de begroting is 
betrokken.  
Dit is naar de opvatting van de voorzitter inderdaad het geval.  
De heer Frans Wubben maakt zich zorgen over de beveiliging van het nieuwe klubgebouw. Is het mogelijk een alarmsysteem 
aan te brengen? 
De voorzitter zegt, dat de gemeente overweegt een bewaking met honden, zoals bij HBS. Het overleg met de recherche 
heeft wel uitgewezen dat aan praktische beveiliging welhaast onmogelijk kan worden voldaan. Overigens zijn we tegen alle 
schade verzekerd.  
De plaatsing van een biljart werpt van meerde zijden nogal tegenwerpingen op. Het gebruik is slechts tot een kleine groep 
beperkt. De kosten van een goed biljart zijn niet gering. Het neemt nogal wat plaats in, hetgeen vooral op zaterdag en zondag 
moeilijkheden kan opleveren.  
De heer Hans Zoet wil weten wanneer het bestuur denkt de verfraaiing van het klubgebouw te kunnen realiseren, mede met 
het oog op de jubileumtoernooien.  
Volgens de mededeling van de voorzitter, zal indien de ledenvergadering ermede akkoord gaat, en het financieel kontrole-
orgaan in staat is op korte termijn advies uit te brengen, de verbouwing en verfraaiing voor 80% op 30 april a.s. gereed 
kunnen zijn, op welke datum het grote A-juniorentoernooi zal worden gehouden.  
De heer Gerard v.d. Velde wil zijn geluid versterkt zien.Hij vraagt of bij de verfraaiing ook inbegrepen is het aanbrengen van 
een geluidsinstallatie.  
Dit blijkt inderdaad het geval te zijn. Op het eerste kleedgebouwen op het tweede kleedgebouw zijn luidsprekers 
geprojecteerd. Het ligt in de bedoeling zich op het gehele complex verstaanbaar te doen maken.   
De heer Huub Scholten doet de suggestie om het klubgebouw te gaan verhuren voor bruiloften en partijen.  
Deze suggestie zal zeker in het beleid worden betrokken.  
De heer Henk de Groot vraagt hoe het zal gaan met de prijzen van de consumpties.Is het niet mogelijk een volledige 
vergunning te krijgen ?  
Bepaalde prijzen zullen volgens de voorzitter moeten worden verhoogd. Met de Kantinekommissie zal worden overlegd over 
de mogelijkheid voor het aanvragen van een volledige vergunning  
De heer Aad Bogisch vraagt nog aandacht voor het scheidsrechterslokaal. Ook het bestuur wil hier graag wat aan doen. Er 
zijn voor de toekomst nog meerdere plannen. Maar niet alles kan tegelijk.  
De heer Huug Houkes wijst er nog op, dat de vereniging rechtspersoonlijkheid bezit, zodat voor de leden persoonlijk, bij het 
aangaan van de schuldpositie geen financiële verplichtingen ontstaan.  
Nadat nog meerdere technische en tactische opmerkingen in de aandacht van het bestuur worden aanbevolen, en  
diverse detailkwesties met de verbouwers zullen worden bekeken, stelt de voorzitter voor:  

"het bestuur te machtigen tot het aangaan van een schuldpositie tot een bedrag van f. 55.000.-, ter financiering van de 
verbouwing en verfraaiing van het Klubgebouw in de ruimste zin des woords;  
tot het aanbrengen van een trainingsveldverlichting, welke voldoet aan de in de vereniging levende wensen en aan de 
noodzakelijke behoeften.”  

De door de vergadering te verlenen goedkeuring zal afhankelijk zijn van de konklusies van het financieel kontroIe orgaan.  
Dit orgaan zal in haar overleg mede betrekken, de mogelijkheden tot aflossing van de schuldpositie en de richtige betaling van 
de verschuldigde rente.  
Het financieel kontrole orgaan, bestaande uit de heren Hennie Naastepad, Koos Frijters en Harry Dietz, verklaart zich bereid  
aan deze opzet haar volledige medewerking te verlenen.  
Het bestuursvoorstel wordt hierna met algemene stemmen aanvaard.  



Het enthousiaste applaus is bedoeld als een stimulans voor het bestuur om het thans uitgestippelde beleid met kracht te gaan 
uitvoeren.  
LENING KNVB  
De voorzitter stelt aan de orde :  
Desgevraagd verleent de Algemene Vergadering goedkeuring aan het voornemen van het Bestuur -zo nodig -een lening aan 
te gaan of zodanige voorwaarden, dat hiermede naar de mening van het Bestuur de verenigingsbelangen het beste worden 
gediend.  
Deze toestemming geldt tot een maximaal bedrag van f. 15.000.- en is van kracht tot het einde van het lopende 
verenigingsjaar, d.w.z. tot 1 juli 1970.  
Deze goedkeuring wordt met algemene stemmen verleend.  
 
AANVULLENDE BEGROTING .  
Konform de bepalingen van statuten en huishoudelijk reglement is het bestuur verplicht zich te houden aan de bindende 
begroting welke in de laatste algemene ledenvergadering is vastgesteld.  
Gezien de huidige dynamische ontwikkeling van de vereniging en de positie, waarin speciaal het eerste elftal zich bevindt, is 
gebleken dat bepaalde begrotingsposten een aanvulling behoeven.  
De veranderende omstandigheden, eigen beheer terreinen, enz. zijn er oorzaak van, dat bepaalde begrotingsposten niet 
toereikend blijken te zijn. In verband hiermede wordt de vergadering verzocht goedkeuring te verlenen tot het verhogen van de 
begrotingsposten, zoals onderstaand aangegeven :  
training    f. 4.100.— 
junioren-training  f.    400.— 
materiaal   f. 1.000.— 
Lenisrevue   f. 1.000. –  
jubileum   f. 1.000.--  
Bovendien zal er rekening mee moeten worden gehouden, dat de post recette het begrote bedrag niet zal halen, doch 
waarschijnlijk f. 1.000.- minder zal opbrengen.  
De vergadering gaat met deze wijzigingen in de begrotingsposten akkoord.  
In de vergadering van 17 september 1969 heeft de heer Hans Zoet een lans gebroken voor de grote gezinnen. Het bestuur 
had toegezegd een en ander te overwegen. Voorgesteld wordt thans om aan gezinnen, waarvan meerdere leden bij de 
vereniging zijn aagesloten, een maximum contributie op te leggen van f.108.- per jaar, zulks voor zover dit betreffen junioren, 
pupillen of welpen. De aanneming van dit voorstel zou voor het lopende verenigingsjaar een mindere opbrengst aan 
kontributie betekenen van f. 36,-.  
Ondanks enkele geopperde bezwaren, wordt dit voorstel goedgekeurd.  
 
De heer Guido Halleen wijst nog eens op de vele werkzaamheden welke op administratief terrein door vele bestuurs- en 
kommissieleden moeten worden verricht.   
Hij heeft er reeds meerdere malen opgewezen, dat er in de toekomst een plaats zou kunnen zijn voor een betaalde 
administrateur. Of praktische verwezenlijking tot de mogelijkheden behoort, zou nader dienen te worden onderzocht. Een 
dergelijke figuur zou beslist tot de kategorie “duizendpoten” moeten behoren.   
Het bestuur blijft in deze evenwel diligent.  
 
RONDVRAAG 
Bij de RONDVRAAG breekt de heer Jan Hop nog een lans voor het invoeren van “abonnementskaarten” aan de bar. Het 
euvel van opschrijven zou dan tot het verleden kunnen behoren. Men schaft zich vooraf tegen betaling van b.v. f.10.- een 
kaart aan en laat de barkeeper hierop afschrijven. Dit systeem blijkt bij andere verenigingen reeds in gebruik te zijn en goed te 
voldoen. De kantine-kommissie zal met dit probleem worden gekonfronteerd.  
De heer Nico Hoefnagel brengt het komende Karnaval 7 Februari 1970 onder de aandacht. Hij vraagt alle aanwezigen ook 
op die avond akte de presence te geven. Het moet wel gekostumeerd zijn, anders kan geen toegang worden verleend.  
Gaarne aanbevolen.  
 
Om 23.30 uur krijgt de nieuwe voorzitter voor het laatst het woord.  
Vanzelfsprekend moet hij aandacht schenken aan de benarde positie van het eerste elftal. De zorg hiervoor blijft ondanks alle 
grote plannen toch op de eerste plaats staan. De maatregelen welke zijn genomen geven hem evenwel het vertrouwen dat 
alles zich nog ten beste zal keren. Hij is er van overtuigd, dat alle spelers zich geheel zullen opofferen om het 3e klasseschap 
veilig te stellen. Een degradatie zou juist in dit jubileumjaar bijzonder ongelegen komen. Hoewel de vereniging als zodanig  
daarmede beslist niet staat of valt.  
Hij vraagt alle leden zich positief in te stellen, juist bij het bezoek aan de wedstrijden van het eerste elftal.  
Het is algemeen bekend, dat een enthousiaste schare supporters een kentering ten goede kan brengen.  
Het zal u gebleken zijn, dat het nieuwe bestuur de zaken voortvarend wil aanpakken.   
En gebruik makende van een “gemeenplaats" moet ik ook thans weer een beroep op alle leden doen.  
Zeer velen zetten hun beste krachten voor de vereniging in. Het kunnen er echter nimmer teveel zijn. Meerdere 
funktionarissen zijn nog overbelast.  
Verdere plannen welke nog verwezenlijkt kunnen worden vereisen de inzet van vele leden.  
Als er een beroep op U wordt gedaan overweeg dan terdege of U hieraan kunt voldoen.  
Tenslotte wil ik U allen bijzonder hartelijk dankzeggen voor het vertrouwen dat U in het nieuwe bestuur hebt willen stellen.  
Ne hebben vanavond heel veel vertrouwen van U gevraagd. We zullen ons uiterste best doen dit vertrouwen waar te maken.  
 
‘s-Gravenhage, 22 juni 1970 
Huug Houkes, notulist  
 


